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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

datum  : 25 mei 2016 

tijdstip  : 10.00 uur 

plaats  : Hotel Van der Valk, Sassenheim 

aanwezig : Zie presentielijst  

  

1. Opening 

De voorzitter, de heer Westerhof, heet de aanwezigen welkom. Hij staat kort stil bij het 12,5 

jarig jubileum van de heer Hendrik Jan Kloosterboer, secretaris fytosanitaire zaken en de 

zorgelijke ontwikkelingen bij het Ministerie van EZ en de NVWA. Als gevolg van 

bezuinigingen en reorganisaties is er sprake van onvoldoende capaciteit en kennis. Dat heeft 

merkbare gevolgen voor de wijze waarop allerhande fytosanitaire dossiers effectief aangepakt 

kunnen worden. 

 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 27 mei 2015. Dit verslag wordt ongewijzigd 

goedgekeurd en vastgesteld. Over de inkoopvoorwaarden bloembollen meldt de voorzitter dat dit 

initiatief verder besproken wordt in het Inkoopplatform. Ook meldt hij dat de BO Sierteelt bijna 

is erkend door de minister. Hierdoor wordt het mogelijk om via een AVV regels of een 

verplichte heffing op te leggen voor projecten op het gebied van innovatie en plantgezondheid. 

Het Algemeen Bestuur van Anthos is voorzichtig in het gebruik van een AVV en kiest 

vooralsnog voor het pad van vrijwillige deelname. 

 

3. Ingekomen Stukken en Mededelingen 

3.1. Handelsreglement/Scheidsgerecht Bloembollen. Het laat zich niet aanzien dat de HBN 

voorwaarden voor de boomkwekerij binnenkort aangepast worden. Voor wat betreft het 

Handelsreglement voor de bloembollen heeft Anthos zich teruggetrokken uit de besprekingen 

over wijziging van dit reglement. De belangrijkste reden daarvoor is dat het Scheidsgerecht 

alleen toegankelijk is voor leden van de KAVB. Op verzoek van CNB, Hobaho en Anthos heeft 

een aantal vooraanstaande juristen op het gebied van arbitragerecht een analyse opgesteld 

waaruit blijkt dat de situatie juridisch moeilijk houdbaar is. Het rapport is toegestuurd aan de 

KAVB, maar die deelt de zorgen van Anthos, CNB en Hobaho niet. Binnenkort vindt overleg 

met CNB en Hobaho plaats over mogelijk te nemen vervolgstappen. Anthos streeft naar een 

onafhankelijk arbitrage instituut, voor zowel de bloembollen-, als de boomkwekerijsector. 

 

3.2. CAO. Anthos is betrokken bij de cao Open teelten en de cao voor de Groothandel in 

Bloembollen. Voor de cao Open teelten zijn de moeizame onderhandelingen afgerond. De 

werkgevers hebben een eindbod neergelegd voor een cao van 21 maanden met een 

loonsverhoging van 2,75%. Het is belangrijk dat de bonden akkoord gaan met de cao zodat ook 

de overeengekomen uitzondering op de WWZ daarin opgenomen kan worden. Afgesproken is 

om in de volgende cao afspraken te maken over de werktijden van  vaste medewerkers. 

De onderhandelingen voor de cao voor de Groothandel in Bloembollen starten binnenkort. De 

regiegroep heeft besloten dat een langlopende cao wenselijk is en dat ook aandacht gegeven 

moet worden aan demotie.  

De leden worden door de directeur op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen. 

 

3.3. Inkoopplatform Anthos. Omdat het speelveld van de inkopers complexer wordt, is besloten 

een Inkoopplatform voor de inkopers van bloembollen op te richten. De inkopers zijn verdeeld 

op basis van handelskanaal (droogverkoop en broeierij) en komen viermaal per jaar bijeen. Het 

doel is informatievoorziening, sectorale ontwikkelingen, versterken onderlinge contacten, 

harmonisatie inkoopvoorwaarden en afstemmen condities. Het platform heeft een adviserende 

rol richting besturen en commissies.   

 

3.4. Activiteitenverslag 2015. Het activiteitenverslag 2015 is beschikbaar op de website van 

Anthos. Een hardcopy wordt binnenkort aan de leden toegestuurd. 
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3.5. Logo Anthos. De voorzitter meldt dat het Algemeen Bestuur heeft ingestemd met 

een aanpassing van het logo van Anthos: het woord ‘Royal’ is toegevoegd.  

 

4. Sectoraangelegenheden 

4.1. ZBO-discussie.  Omdat de overheid het aantal publieke ZBO’s wilde gaan verminderen en 

de status van privaatrechtelijk naar publiekrechtelijk wilde veranderen, is een discussie ontstaan 

over de status van  de keuringsdiensten. Vanuit het bedrijfsleven is een werkgroep opgericht 

waarbij ook de 4 directeuren van de keuringsdiensten betrokken zijn. De werkgroep heeft vele 

discussies gevoerd, onderling, maar ook met DG Hoogeveen. Recentelijk heeft overleg 

plaatsgevonden met het ministerie en nu ziet het ernaar uit dat er uiteindelijk niets gaat 

veranderen. Het ministerie maakt wellicht nog een punt van het feit dat ondernemers het bestuur 

van de keuringsdiensten vormen. Voor het zomerreces stuurt Staatssecretaris Van Dam een brief 

naar de Tweede Kamer. Waarschijnlijk wordt het concept voorgelegd aan de werkgroep zodat 

enige sturing mogelijk is. Indien er toch iets moet gebeuren aan de bestuurlijke samenstelling, 

dan zal benadrukt worden dat de brancheorganisaties zelf in ieder geval een bestuurslid kunnen 

benoemen. 

 

4.2. Residuen problematiek. Onder leiding van de heer Klumpenhouwer is een stuurgroep bezig 

met het ontwikkelen van de Residu Indicator. Voor 5 bolgewassen is de indicator beschikbaar. 

De Residu Indicator geeft de waarden aan van gevonden middelen en of die waarden binnen een 

bepaalde bandbreedte vallen. Voor neonicotinoiden is gebleken dat de gevonden waarden 

verwaarloosbaar zijn. Deze informatie kan gebruikt worden om de retail te informeren. De retail 

zet steeds meer druk op de leveranciers. REWE heeft een lijst van 65 middelen opgesteld die zij 

niet aan willen treffen op producten. Het blijkt dat het overgrote deel  van de genoemde 

middelen niet op bloembollen gebruikt worden. Indien leden geconfronteerd worden met een 

dergelijke lijst, dan kan die toegestuurd worden aan mevrouw Van Gent op het secretariaat van 

Anthos. Zij checkt de lijst vervolgens en geeft vervolgens een advies. 

De voorzitter vult nog aan dat dit een actie is vanuit Anthos en gecommuniceerd wordt via 

Anthos, maar gefinancierd door iBulb. 

 

4.3. Samenwerking keuringsdiensten. De besturen van BKD en Naktuinbouw kijken of het 

mogelijk is tot een vorm van samenwerking te komen. Na een eerste studie hebben de besturen 

besloten een volgende stap te zetten. Er is opdracht verstrekt om te onderzoeken wat het betekent 

als de keuringsdiensten volledig fuseren en wat het betekent als er op onderdelen wordt 

samengewerkt. Daarbij wordt niet alleen gekeken of het duurder of goedkoper wordt, maar ook 

naar de professionalisering en de efficiency. Dit rapport is in het najaar gereed en op basis 

daarvan moeten de besturen een besluit nemen. Anthos steunt het initiatief. 

De heer Van Zanten uit zijn zorg over het feit dat bij een fusie de afstand tot de keuringsdienst 

nog groter wordt. De voorzitter deelt zijn zorg, maar meldt dat daar zeker rekening mee wordt 

gehouden. 

 

4.4. Sectorplatform Bloembollen en Raad voor de Boomkwekerij. In 2015 zijn de problemen in 

de sector geïnventariseerd middels een  aantal ondernemer tafels. Daaruit zijn 2 problemen naar 

voren gekomen die een serieuze bedreiging vormen voor de sector en waarvoor 2 

kwartiermakers zijn ingehuurd om een visie op te stellen. De heer Oosterveld is bezig met de 

fytosanitaire problematiek en de heer Grievink richt zich op de residuen en kwaliteit. Zodra de 

visies gereed zijn en het Sectorplatform daarmee instemt, zullen de visies met de ondernemer 

tafels besproken worden. 

 

Met de LTO Vakgroep voor Bomen en Vaste Planten werkt Anthos samen in de Raad voor de 

Boomkwekerij. Er lopen nog enkele projecten die met PT-gelden gefinancierd worden: 

innovatieproject, plantgezondheid en marktcijfers. In de samenwerking is enige spanning 

ontstaan omdat Anthos secretariële ondersteuning biedt aan de Cultuurgroep Rozen en 

Rozenonderstammen en Tree Center Opheusden.  

 



  3 van 5  

5. Huishoudelijke zaken 

De leden nemen kennis van de bijlagen. 

 

5.1. Statutenwijziging. Enkele keren per jaar wordt Anthos benaderd door buitenlandse bedrijven 

met de vraag of men lid kan worden van Anthos. Het Algemeen Bestuur heeft besloten dat dit 

mogelijk moet zijn. Het gaat dan om een buitengewoon lidmaatschap zonder stemrecht. Het gaat 

vooral om de ledeninformatie van Anthos die beschikbaar wordt gesteld, alleen in het 

Nederlands. Om dit mogelijk te maken is een statutenwijziging nodig en de ledenvergadering 

wordt gevraagd daarmee in te stemmen. Omdat enkele leden van mening zijn dat het 

lidmaatschap van deze bedrijven geen toegevoegde waarde heeft voor Anthos, brengt de 

voorzitter de statutenwijziging in stemming. Met een meerderheid van stemmen gaat de 

ledenvergadering akkoord met de statutenwijziging. 

 

5.2. Samenwerking Cultuurgroep Rozen en Rozenonderstammen en TCO Opheusden. Anthos 

heeft een Service Level Agreement afgesloten met de Cultuurgroep Rozen en 

Rozenonderstammen. Dit betekent dat Anthos secretariële ondersteuning biedt aan deze groep, 

waarvoor jaarlijks een vaste vergoeding wordt betaald. Leden van de cultuurgroep worden niet 

automatisch lid van Anthos. Een dergelijke overeenkomst wordt ook getekend met Tree Center 

Opheusden. Voor wat betreft de belangenbehartiging wordt een duidelijke scheidslijn 

aangehouden tussen leden en niet leden.   

 

6. Financiën Anthos 

6.1. Jaarrekening 2015 en begroting 2017, inclusief toelichting. Aan de hand van een presentatie 

geeft de directeur een toelichting op de jaarrekening 2015 en de begroting 2017. De leden 

hebben al een uitgebreide toelichting ontvangen en de accountant heeft een goedkeurende 

verklaring afgegeven.  

 

De leden gaan akkoord met de gepresenteerde jaarcijfers en voorgestelde bestemmingen. Het 

negatieve resultaat van 6.912 euro komt ten laste van het eigen vermogen. 

 

6.2. Accountantscontrole en décharge Bestuur.  

De accountant die de boeken heeft gecontroleerd, heeft een accountantsverklaring afgegeven. In 

deze verklaring staat dat zij van oordeel zijn dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de 

grootte en de samenstelling van het vermogen van Anthos per 31 december 2015 en van het 

resultaat over 2015, in overeenstemming met de Richtlijn voor de jaarverslaggeving 640 

“Organisaties zonder winststreven”. De ledenvergadering wordt gevraagd décharge te verlenen 

aan het Algemeen Bestuur voor het gevoerde financiële beleid. De ledenvergadering stemt 

daarmee in en verleent het Algemeen Bestuur décharge voor het gevoerde financiële beleid. 

 

7. Bestuursverkiezing  

7.1. De heer H. Horlings is aftredend en stelt zich herkiesbaar. Het Algemeen Bestuur stelt voor 

hem opnieuw te benoemen tot lid van het Bestuur Boomkwekerijproducten en het Algemeen 

Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt in met deze benoeming. 

 

7.2. De heer J. de Vries (Boot & Co.) is aftredend en stelt zich herkiesbaar. Het Algemeen 

Bestuur stelt voor hem opnieuw te benoemen tot lid van het Bestuur Boomkwekerijproducten en 

het Algemeen Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt in met deze benoeming.  

 

7.3. De heer R. Bogaards (Coop. Rosaco) is aftredend en stelt zich herkiesbaar. Het Algemeen 

Bestuur stelt voor hem opnieuw te benoemen tot lid van het Bestuur Boomkwekerijproducten en 

het Algemeen Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt in met deze benoeming.  

 

7.4. De heer J. Vink (Pelgrum Vink Materialen B.V.) is aftredend en stelt zich herkiesbaar. Het 

Algemeen Bestuur stelt voor hem opnieuw te benoemen tot lid van het Bestuur 
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Boomkwekerijproducten en het Algemeen Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt in 

met deze benoeming.  

 

De voorzitter merkt nog op dat in beide besturen wordt gekeken naar bestuurlijke verjonging. 

 

8. Actualiteiten iBulb – iVerde 

Aan de hand van een presentatie (zie bijgaand) geeft de voorzitter een korte toelichting op de 

activiteiten van iBulb en iVerde. De mediafiler laat zien dat het aantal gebruikers toeneemt en 

ook het persbestand wordt nog dagelijks uitgebreid. Andere sectoren tonen ook belangstelling 

voor dit bestand. De resultaten van de persberichten geeft een positief beeld. Voor wat betreft de 

financiële deelname aan Urbi et Orbi heeft de Raad van Advies besloten de bijdrage te verlagen 

van 45.000 euro naar 15.000 euro. Dit betekent dat de ontwerper een probleem heeft met de 

begroting. iBulb is nog een crowdfunding website gestart, maar dat heeft slechts 1200 euro 

opgeleverd. Ter ondersteuning van de ontwerper is nog contact gezocht met het ministerie van 

EZ en het Nederlands Bureau voor Toerisme, maar ook daar is geen geld meer beschikbaar. 

Indien er ondernemers zijn die willen bijdragen door producten te leveren, dan kunnen zij dat 

melden bij het secretariaat. Op de vraag van de heer De Vries, antwoordt de voorzitter dat 

hiervoor volgens hem geen Europese subsidie beschikbaar is. Een ander project dat de voorzitter 

aanstipt is Bulbs4Kids. Dit jaar worden ook Engeland en Duitsland bij dit project betrokken. 

Deze campagne levert veel PR en publiciteit op. iBulb verleent ondersteuning aan iVerde bij het 

versturen van persberichten en de mediafiler. Ook voert iBulb activiteiten uit voor Perennial 

Power.  

In de boomkwekerij is iVerde de trekker van De Groene Stad. Anthos werkt in iVerde samen 

met de LTO Vakgroep Bomen en Vaste Planten en de VHG. iVerde organiseert regelmatig 

seminars in diverse Europese landen over De Groene Stad, waarvoor de leden worden 

uitgenodigd. Samen met FloraHolland is iVerde betrokken bij het programma van De Groene 

Agenda waarvoor financiering is verkregen vanuit het Topsectoren beleid. Binnen dit project 

wordt wetenschappelijk onderzoek uitgevoerd naar de toegevoegde waarde van groen in de 

leefomgeving.  

 

9. Rondvraag  

De heer J. Uittenbogaard vraagt of er al iets bekend is over de deelname aan de Floriade en wat 

eventueel de gevolgen voor de sector zijn van een Brexit. De voorzitter meldt dat hij recentelijk 

in Turkije de Expo in Antalya heeft bezocht tijdens de Holland Dag. Het gaat om een terrein van 

meer dan 100 hectare en men verwacht 8 miljoen bezoekers. De aanleg heeft meer dan 1 miljard 

euro gekost, wat een veelvoud is van het budget van de Floriade. Tijdens zijn bezoek waren er 

weinig bezoekers aanwezig. Dit geeft aan hoe risicovol het is een dergelijk evenement te 

organiseren. Ook is gebleken dat de World Expo in Milaan niet het gewenste resultaat heeft 

gehad en dat een aantal bedrijven daardoor failliet is gegaan. Voor wat betreft de Floriade is de 

heer Jan de Vries lid van de Raad van Commissarissen. Na de zomer vindt samen met de LTO 

Vakgroep en de VHG overleg plaats met de directie over de mogelijkheden voor de 

boomkwekerij- en de bloembollensector. Dit laat onverlet dat individuele bedrijven ook 

aanwezig kunnen zijn op de Floriade.  

Voor wat betreft een Brexit krijgt de voorzitter vragen van de pers en hij vraagt de 

ledenvergadering welke gevolgen een Brexit heeft voor onze sectoren. De heer De Vries merkt 

op dat hij denkt dat Engeland in de EU blijft. Maar als dat niet het geval is, zal het pond 

devalueren en dat zal onze export raken. Hij denkt niet dat er direct fytosanitaire maatregelen 

genomen worden, maar op termijn zal dat wel het geval zijn. De heer Van Egdom merkt op dat 

Europa dan ook import eisen kan opleggen. Volgens de heer Bogaards bereiden de Engelse 

kwekers zich al voor op een Brexit omdat zij erop geattendeerd worden de AM verklaringen op 

orde te hebben. De heer J. Uittenbogaard denkt dat sentiment een grote rol speelt. Als er vlak 

voor de verkiezing iets negatiefs gebeurt met de EU, dan slaat de stemming om. De heer 

Batenburg merkt op dat een Brexit ook wereldwijd gezien gevolgen zal hebben en de heer 

Rijnbeek vraagt zich af welke landen daarna zullen volgen.  
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De heer De Boer vraagt zich af of de capaciteit op het secretariaat voldoende is gezien de 

toename van fytosanitaire problemen.  

 

De voorzitter meldt dat dit punt de aandacht heeft van het Algemeen Bestuur. Niet alleen neemt 

het aantal landen met fytosanitaire problemen toe, maar door de bezuinigingen bij de NVWA en 

het Ministerie van EZ, verdwijnt daar kennis en capaciteit.  

 

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, dankt de heer Westerhof de aanwezigen voor hun komst en 

inbreng in de gevoerde discussies en sluit de vergadering.  

 

P.E. 

 

 

Besluitenlijst Algemene Ledenvergadering d.d. 25 mei 2016 

De ledenvergadering stemt in met de statutenwijziging  

De leden akkoord met de jaarrekening 2015 

De leden verlenen het Algemeen Bestuur décharge voor het gevoerde financiële beleid 

De leden akkoord met de begroting 2017 

De leden akkoord met de herbenoeming van de heren Horlings, De Vries, Bogaards en Vink. 

 

 



Aanwezig ALV Anthos 25 mei 2016 Afmelding ontvangen van

Abbott-Ipco Europe B.V. P. Aker Zaden & Bloembollen B.V.

ABCoop Baltus/v.Halderen/Bemiddeling

Anthos J. Berbee

Berbee Beheer Thijs Boots Bloembollen Export B.V.

W.T.M. de Boer B.V. Dobbe Farms LLC

Boot & Co. B.V. J.H. Faassen Hekkens B.V.

Van den Bos Flowerbulbs Boomkwekerij Fleuren

H. Crooijmans & Zn. Fluwel

Alwin Ebbens Handelskwekerij A. Frylink & Zn. Export B.V.

Bart Faassen B.V. H.M. van Haaster & Zonen Export B.V.

Florex B.V. De Jong Lelies Holland B.V.

P.A. de Groot Export W. de Jong & Zonen B.V.

Holland Bulb Market Kapiteyn B.V.

Kébol B.V. Lodders Boomkiwekerijen B.V.

Lily Company B.V. Mantel Holland B.V.

Lommerse - Schrama Molter B.V.

Ludwig & Co. Molenaar & Van Ginhoven BV

Fred de Meulder Export B.V. Gebr. Van den Nieuwendijk VOF

Molenaar & Van Ginhoven B.V. Wout Philippo Export

Mosselman Holland B.V. W.P.C. Prins

Bruno Nebelung Holland B.V. Boomkwekerij van Rijn-de Bruyn

Boomkwekerijen M. van den Oever S.J. Spijker B.V.

P.F. Onings B.V. F. Stoop B.V.

Pelgrum Vink Materialen B.V. Swebulbs BV

De Ree Holland B.V. Frank Thijssen B.V.

Rijnbeek & Son B.V. Total Green Holland

Coop. Rosaco Unex B.V.

C.W. v.d. Salm & Zn. Urban Trees bv

M. Thoolen B.V. G.A. Verdegaal en Zonen Export B.V.

Tuberbulb Export B.V. C. v.d. Vlugt & Zn.

Jac. Uittenbogaard & Zn. B.V. Westerbeek Bulb Company B.V.

C.S. Weijers & Zn. B.V. T. Wezelenburg Handelskwekerij bv

Royal van Zanten B.V.
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Koninklijke Handelsbond voor Boomkwekerij- en Bolproducten ® 2006

Algemene Ledenvergadering 

25 mei 2016 

 

Welkom 

® 2016 

Ingekomen stukken & Mededelingen  

Mededelingen 

3.1.  Handelsreglement/Scheidsgerecht Bloembollen; 

3.2.  CAO; 

3.3. Inkoopplatform Anthos; 

3.4. Activiteitenverslag 2015; 

 

  

Ingekomen stukken & Mededelingen  

CAO voor de Open Teelten 

 Looptijd 21 maanden, van 1 juli 2015 t/m 31 maart 2017.  

 Loonsverhoging  

 per 1 juli 2016 1,50% structureel  

 per 1 januari 2017 1,25% structureel 

 WWZ afspraken opnemen 

 Aanloopschaal > 2 jaar dienstverband 

 150 scholingsvouchers ad. €1.500 

 Overleg over flexibilsering vaste medewerkers 

Ingekomen stukken & Mededelingen  

CAO voor de Groothandel in Bloembollen 

Aanbiedingsbrief werkgevers: 

 Looptijd tenminste 2 jaar 

 WWZ afspraken opnemen 

 Onderzoek naar demotie 

 Loonsverhoging  

 Afhankelijk van afspraken 

 … 

Ingekomen stukken & Mededelingen  

Inkoopplatform 
 

 Informatievoorziening over sectorale ontwikkelingen; 

 Versterken onderlinge contacten tussen inkopers; 

 Harmonisatie inkoopcondities; 

 Adviesrol naar besturen en commissies van Anthos. 

Ingekomen stukken & Mededelingen  

Activiteitenverslag 2015 
 

 Markttoegang; 

 Afzetbevordering; 

 Plantgezondheid/ 

Duurzaamheid en Kwaliteit; 

 CAO en Arbeidsmarktbeleid; 

 Ketensamenwerking; 

 Dienstenpakket.  
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Koninklijke Handelsbond voor Boomkwekerij- en Bolproducten ® 2006

Algemene Ledenvergadering 

25 mei 2016 

 

Sectoraangelegenheden 

® 2016 Koninklijke Handelsbond voor Boomkwekerij- en Bolproducten ® 2006

Algemene Ledenvergadering 

25 mei 2016 

 

Huishoudelijke zaken 

® 2016 

Huishoudelijke zaken  

Statutenwijziging  

Lidmaatschap in het buitenland gevestigde bedrijven 

III LIDMAATSCHAP 
Artikel 5 
  
Nieuw artikel 5.5. 
 
Lid 5. In het buitenland gevestigde rechtspersonen en natuurlijke 
 personen kunnen tot buitengewoon lid van de Bond toetreden, 
 mits zij handelen in bloembollen, boomkwekerijproducten en 
 aanverwante artikelen. 

Samenwerking  

26 april 2016 

Koninklijke Handelsbond voor Boomkwekerij- en Bolproducten ® 2006

Algemene Ledenvergadering 

25 mei 2016 

 

Financiën 

® 2016 

   Baten 

 Begroting 2017 2015 Begroting 2015
    
Contributies van leden 481.500  474.656  450.000

Dienstverlening 19.000  17.938 q 36.000

Doorberekende kosten 628.080  602.585 602.000

Projectbijdrage en subsidies 64.500  71.815 p 35.000

Verhuur O/G 38.500  37.763 36.800

Rentebaten 900 987 1.500

1.232.480 1.205.744 1.161.300
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   Lasten 

 B e g ro t in g  2 0 1 7 2 0 1 5 B e g ro t in g  2 0 1 5

    

P e rs o n e e ls k o s te n 8 5 7 .6 3 0  8 3 2 .8 5 9 p 7 7 5 .6 0 0

H u is v e s t in g s k o s te n 8 7 .5 0 0 8 2 .7 3 7 9 9 .1 0 0

A u to k o s te n 4 6 .0 0 0  4 2 .2 2 0 5 1 .7 5 0

In v e n ta r is  e n  a u to m a tis e r in g 3 1 .5 0 0 q 4 3 .3 9 6 p 2 8 .3 5 0

K a n to o rk o s te n 4 4 .3 5 0 4 9 .4 2 1 4 6 .5 0 0

R e is -  e n  v e rg a d e rk o s te n 2 5 .5 0 0 2 5 .4 4 3 2 2 .0 0 0

B e s tu u rs k o s te n 3 2 .5 0 0 3 0 .6 3 0 3 2 .5 0 0

N ie u w s b r ie v e n  e n  v a k b la d e n 8 .0 0 0 8 .0 0 0 8 .0 0 0

D iv e rs e  v e re n ig in g s a c t iv ite ite n 1 7 .0 0 0 1 7 .5 7 5 1 7 .0 0 0

A lg e m e n e  k o s te n 8 2 .5 0 0  8 0 .3 7 5  8 0 .5 0 0

1 .2 3 2 .4 8 0 1 .2 1 2 .6 5 6 1 .1 6 1 .3 0 0

   Balans 

ACTIVA 31-12-2015 31-12-2014

Materiële vaste activa 1.348.515 1.396.467

Vorderingen 261.099 189.523

Liquide middelen 309.421 487.614

1.919.035 2.073.604

PASSIVA 31-12-2015 31-12-2014

Eigen vermogen 1.271.114 1.278.026

Bestemmingsreserves 67.575 61.100

Voorzieningen 157.159 182.073

Kortlopende schulden 423.187 552.405

1.919.035 2.073.604

   Controleverklaring accountant  

Resultaat  2015 ten laste van het Eigen Vermogen ? 

Koninklijke Handelsbond voor Boomkwekerij- en Bolproducten ® 2006
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Bestuursverkiezing 

® 2016 

Bestuursverkiezing 

De volgende bestuursleden zijn aftredend en hebben zich 

herkiesbaar gesteld: 

 

 De heer H. Horlings  

 De heer J. de Vries 

 De heer R. Bogaards 

 De heer J. Vink 

 

Het Algemeen Bestuur stelt voor de heren opnieuw te 

benoemen tot lid van het Bestuur Boomkwekerijproducten 

en het Algemeen Bestuur van Anthos; 
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Actualiteiten iBulb - iVerde 

® 2016 

http://www.flynth.nl/
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MediaFiler 

2015  

1.142 gebruikers  

15.085 bezoekers  

10.000 beelden, 140 video’s en 1.000 persberichten 

 
schema fotografie

inhoud planning

Kerst + neutrale beelden snij en pot, trend 1 december

Valentijn + neutrale beelden snij en pot, trend 2 febr/maart

Pasen + neutrale beelden snij en pot, trend 3 febr/maart

schema fotografie 2016

inhoud product

symboliek (religieuze feestdagen) Lelie

symboliek (religieuze feestdagen) Lelie

symboliek (religieuze feestdagen) Iris, gladiool, calla

totaal

Persberichten 

Jaarrond worden persberichten verstuurd naar de diverse media. 

Het aantal publicaties die we gevonden hebben 

is fors gestegen 

Publicaties broeierij voorjaarsbloeiers 

Bladertool met overzicht 1e en 2e helft 2015 op internet 

Publicaties Pagina’s  

2014 
Pagina’s 

2015 
Stijging 

Broeierij Zomerbloeiers 196 286 46% 

Broeierij Voorjaarbloeiers 212 914 336% 

Droogverkoop 460 1.116 143% 

Totaal 868 2.326 168% 

 

 

Voorbeelden publicaties 

 

 

Voorbeelden publicaties 

 

 

PR – Voorbeelden publicaties 
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Urbi et Orbi 

Pasen 2015 & 2016 

Beplantingen 

Rome 
Pasen  

2015 & 2016 

Tivoli  
najaar  

2015 & 2016 

Amsterdam  

i.s.m. Tulip Festival 

2015 & 2016  

 

Padova 

Aantal Bulbs4Kids pakketten: 

  
2015/2016  800 NL – 425 DE 

2016/2017  600 NL – 800 DE – 600 UK 

 

Bulbs4Kids - Aantal pakketten 

Interactie op Twitter & Facebookpagina’s 

 

Bulbs4Kids – Interactie deelnemers 

© De Groene Stad - The Green City 

 20.000 beelden 

 Persberichten  (Perennial Power) 

MediaFiler 
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  Inkomende missies landscapers  

  Internationale seminars B2B 

  Marktoriëntatie/-verkenning 

  Netwerk NL Ambassades  

INTERNATIONAAL B2B  DE GROENE AGENDA  

Onderzoeksprojecten 2015 - 2018 

Groen voor Grijs 

Ecosysteemdiensten  

Groene Gezonde Ziekenhuizen 

Groene Health Check 

Groen binnenklimaat 

Topsector Tuinbouw & Uitgangsmaterialen 

• We aim to contribute to a better use of ‘green’. This could contribute to solving problems with 

polluted air and water, preventing social decline and urban decay, and making the city healthier and 

more attractive. We also want to ensure the economic development of the urban area continues. 

This requires innovative spatial planning on local, national and international levels.  

 

Vereniging Vaste Plantenkwekers 

40+ deelnemers, jaarrond PR 

Perennial Power – Promotie Vaste planten 
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Vragen? 

 

® 2016 
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Bedankt voor uw aandacht 

® 2016 
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